
19. Medlemsforslag om Søruten som fælles sti (2008-103643)
Medlemsforslag fra Karin Storgaard (O), Morten Kabell (Ø), Bjarne Fey (F), Hamid El Mousti (A), 
Johannes Nymark (A), Anne Vang (A), Winnie Larsen-Jensen (U), Lars Dueholm (V), Monica Thon 
(B) og Klaus Bondam (B)

Teknik- og Miljøforvaltningen pålægges fortsat at arbejde for, at Søruten etableres som fælles sti jf. 
det i BR godkendte projekt (BR 275/08 af 15.maj 2008 ). Forvaltningen skal på baggrund af 
evalueringer af den nuværende sti med trafiktællinger, adfærdsundersøgelse og uheldsoplysninger gå 
i dialog med politiet om, at trafiksikkerheden ligeså vel kan varetages ved en fælles sti. 

Forvaltningen pålægges endvidere, når der foreligger accept fra politiet, at forelægge beslutning om 
ændring fra delt sti til fælles sti for udvalget samt at holde Østerbro Lokaludvalg og Østerbro 
Lokalråd underrettet i sagen.

Motivering:
Sørutens endelige udformning er betinget af politiets godkendelse. Det er vores opfattelse, at en 
fælles sti fortsat er den rigtige og bedste løsning for Søruten. Derfor ønsker vi, at forvaltningen skal 
indsamle dokumentation for den nuværende og tilsvarende stiers trafiksikkerhed og tryghed. Med det 
som baggrund ønsker vi, at forvaltningen løbende er i dialog med politiet for at ændre politiets 
opfattelse og med faktuelle tal og undersøgelser ændre projektet til en fælles sti. Ændringen vil 
kunne ske forholdsvis hurtigt da der på nuværende tidspunkt, i samarbejde med en ekstern rådgiver, 
er udarbejdet to forslag til en fælles sti

Det er vores opfattelse, at der er stor lokal opbakning til en fælles sti, jf. foretræde for udvalget den 
20. august 2008. 

Karin Storgaard (O), Morten Kabell (Ø), Bjarne Fey (F), Hamid El Mousti (A), Johannes Nymark 
(A), Anne Vang (A), Winnie Larsen-Jensen (U), Lars Dueholm (V), Monica Thon (B) og Klaus 
Bondam (B)

bilag

Teknik- og Miljøudvalgets beslutning den 17.09.2008

Medlemsforslaget blev godkendt.




